
Hej, jag riktar följande fråga till regionstyrelsens ordförande: 

Är den tekniska lösning mm som används vid votering vid regionfullmäktiges sammanträde korrekt 
upphandlad?

Vänliga hälsningar

Thommy Bäckström (L)


